
      
 
 
Enkel fråga 
 
till landstingsstyrelsens ordförande Monica Johansson (S) 
 
 

IT-säkerheten på våra sjukhus 
 
I slutet av oktober avslöjade media allvarliga brister gällande IT-säkerheten på tre stora sjukhus. 
Genom att be om att be om hjälp att skriva ut ett dokument från en USB-sticka går det att få 
åtkomst till nätverket. Via nätverket går det sedan att ta sig in på mer känsliga system.  
 
Om någon med rätt resurser och onda avsikter skulle lyckas kan konsekvenserna av ett 
dataintrång bli stora. En hackare kan komma åt patientuppgifter och annat känsligt material. Det 
här är något som allvarligt kan påverka patienters förtroende för sjukvården. 
 
Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga: 
 

1. Har Landstinget Sörmland vidtagit åtgärder med anledning av de avslöjanden 
som har gjorts om IT-säkerheten på sjukhusen? 

 
 
Nyköping den 8 november 2016 
 
 
 
Marie-Louise Forslund Mustaniemi 
Kristdemokraterna 
 
 

 


